
Cenaze duyuruları tekrar
hoparlörden yapılıyor

Osmaniye’nin Kadirli ilçe-
sinde pandemi nedeniyle

bir süredir verilmeyen cenaze
ilanları, alınan yeni bir kararla
tekrar Belediye hoparlöründen
duyurulmaya başlandı.

� Sayfa 2’de...

Osmaniye’nin Kadirli ilçesi
Belediye Başkanı Mustafa

Mert Olcar, vatandaşlarla bira-
raya gelerek sorun ve taleplerini
dinledi. � Sayfa 5’te

Osmaniye 7 Ocak Engelliler
Spor Kulübü, kent merke-

zinde bir takım ziyaretlerde bu-
lundu.Arslan, ziyaretlerde takım
atkısı takdim edildi.� Sayfa 5’te...

Şehit Serdar Açık ve Mehmet Can’ın
Ailesine ziyaret
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Osmaniye İl Müftüsü Ali Çakmak başkanlığındaki Osmaniye Özel Tur Umre Kafi-
lesi, kutsal topraklarda Medine-i Münevvere'deki ibadet ve ziyaretlerini sürdürüyor.

Kafile, Mescid-i Nebevi'de namazlarını kılarak ibadetlerine devam ederken, Peygamber
Efendimiz’in (sav) kabrini ziyaret ederek dualar ediyor. � Sayfa 3’te...

Osmaniye AK Parti İl Yönetim Kurulu haftalık olağan toplantısı İl Başkanı Mehmet Sadi
Binboğa başkanlığında yapıldı.AK Parti İl Başkanı Mehmet Sadi Binboğa ve Yönetim Ku-

ruluÜyeleri projeler ve teşkilat çalışmaları hakkında istişarelerde bulundu.İlçe teşkilatlarının ça-
lışmalarının da değerlendirildiği toplantıda birlik ve beraberlik içinde daha güçlü bir teşkilat
yapısı için önemli adımlar atılması planlandı. � Sayfa 5’te...

Osmaniye Valisi Dr.Erdinç Yılmaz, şehit Serdar Açık ve Mehmet Can’ın
ailelerine ziyaretlerde bulundu.Vali Yılmaz, ilk ziyaretini 2010’da Muş'un

Buğlan Geçidi bölgesinde yol emniyeti görevi esnasında silah kazası sonucu Şehit
olan Jandarma Komando Er SerdarAçık'ın Düziçi ilçesinin Yarbaşı Beldesindeki
ailesine gerçekleştirdi.Şehit ailesi ile sohbet eden Vali Yılmaz, şehit Açık’a Al-
lah'tan rahmet diledi.Vali Yılmaz, ikinci ziyaretini ise 2023’de Kuzey Irak Pençe-
Kilit harekâtı kapsamında icra edilen keşif ve gözetleme faaliyetleri sırasında,
bölücü terör örgütümensuplarının taciz atışı sonucu şehit olan Piyade Sözleşmeli
Er Mehmet Can’ın yine Yarbaşı Beldesinde ikamet eden ailesine gerçekleş-
tirdi.Şehit ailesinin hatırlarını sorarak bir süre sohbet eden Vali Yılmaz, şehideAl-
lah'tan rahmet diledi. Ziyaretlerde Kur’an-ı Kerim okunarak dua yapıldı. Vali
Yılmaz, ziyaretinde şehit ailelerine Kur’an-ı Kerim, bayrak ve şehidin resminin ol-
duğu tablo takdim e�i. Kaynak: Valilik 7 Ocak Engelliler Spor

Kulübünden ziyaretler

AK Parti’de birlik beraberlik mesajı

Umre kafilesi ibadet ve
ziyaretlerini tamamladı

Türk Ocakları Osmaniye Şube
Başkanlığı ve AGAMDER tara-

fından, 2020 yılında hayatını kaybeden
ve Osmaniye’nin sevilen isimlerinden
biri olanAvukat SelahaddinArpacı, ve-
fatının 5. yıl dönümünde kabri başında
dualarla anıldı.12 Eylül öncesinden
başlayarak uzun yıllar cezaevinde
kalan ve "Taş Medreseli" ülkücülerin
simge isimlerinden biri olan Arpacı,
Türkmilletine ve ülkücü davaya adan-
mış bir hayatın örneği olarak anıldı.

Kültür ve bilgi birikimiyle Osma-
niye’nin sevilen isimleri arasında yer
alanArpacı, yayımladığı eserleri ve du-
ruşuyla hafızalarda derin bir iz bıraktı.
Son yıllarında okçulukla ilgilenen Ar-
pacı, özellikle 1978 yılındaAnkaraUlu-
canlar Cezaevi’nde ülkücülere imamlık
yaparken çekilen fotoğrafıyla zihin-
lerde yer e�i.Mehmet Çetinkaya, anma
etkinliği sonrasında bu akşam saat
19.30’da dernek binasında düzenlene-
cek

� Sayfa 2’de...

Selahaddin Arpacı, mezarı başında anıldı

“Başkan Musafa Mert
Olcar” halkla buluştu
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Osmaniye’nin
Kadirli ilçesinde

pandemi nedeniyle
bir süredir verilme-

yen cenaze ilanları,
alınan yeni bir ka-

rarla tekrar Bele-
diye hoparlörün-
den duyurulmaya
başlandı.

Kadirli Beledi-
yesi, COVID-19 sal-
gınının ardından
cenaze ilanlarını bir
süreliğine durdur-
muştu.

Ancak, pandemi
sürecinin kontrollü
şekilde sona ermesi
ve sosyal yaşamın
no rma l l e şmeye
başlamasıyla bir-
likte, ilçedeki ce-

naze ilanlarının ye-
niden hoparlörler-
den verilmesi
kararı alındı.

Bu uygulama, il-
çede yaşayan va-
tandaşların cenaze
bilgilerini daha
hızlı ve etkili bir şe-
kilde öğrenebilmesi
için önemli bir
adım olarak değer-
lendiriliyor.

Kadirli Beledi-
yesi yetkilileri, ce-
naze ilanlarının
duyurulmasının,

toplumun bir arada
yaşama kültürüne
katkı sağladığını
belirterek, tüm va-
tandaşların bu uy-
g u l a m a d a n
faydalanabileceğini
ifade e�i.

Belediye hopar-
lörlerinden yapılan
duyurular, özellikle
ilçede yaşayan yaşlı
vatandaşlar için
önemli bir iletişim
kanalı oluşturuyor.

Kaynak: Ka-
dirli Belediyesi

Isparta'da Eğirdir Su
Ürünleri Araştırma Enstitüsü
Müdürlüğü (SAREM) mü-
hendislerince, üç yıl süren ça-
lışmayla laboratuvar
ortamında veba barındırma-
yan daha dirençli kerevit yav-
ruları yetiştirildi.

Tarım ve Orman Bakanlığı
Tarımsal Araştırmalar ve Po-
litikalar Genel Müdürlüğüne
bağlı SAREM Kerevit Araş-
tırma Merkezi'nde, çevresel
şartlara dirençli ve veba ba-
rındırmayan kerevit üretimi
için çalışma yapıldı.

"Tatlısu ıstakozu" olarak
da bilinen ve önemli ihraç
ürünlerinden olan kerevitin,
hastalıktan bertaraf edilebil-
mesi için "Kerevit Yumurtala-
rının Kuluçka Performansı"
projesi hayata geçirildi.

SAREM Müdürü ve Su
Ürünleri Yüksek Mühendisi
Dr. Oğuz Yaşar Uzunmehme-
toğlu liderliğinde 10 kişilik
ekibin yürü�üğü çalışmayla
Eğirdir Gölü'nden anaç ker-
evitlerin karın bölgesinden
toplanan yumurtalar, labora-
tuvar ortamında 4 ay kuluç-
kaya yatırıldı.

Belirli aşamalardan sonra
kerevit vebası barındırma-
yan, çevresel faktörlere daya-
nıklı yavrular elde edildi.

"Kerevit, önemli
ihraç kalemidir"

SAREM Müdürü Uzun-
mehmetoğlu, AA muhabi-
rine, "tatlısu ıstakozu" olarak
da bilinen kerevitin oldukça
önemli su ürünlerinden oldu-
ğunu söyledi.

Kabuklu bir canlı oldu-
ğunu anlatan Uzunmehme-
toğlu, "Aynı zamanda çok
önemli ihraç kalemidir. Ker-
evit üretimi ülkemizde sa-
dece doğal stoklardan avcılık
yapılarak gerçekleşmektedir.
Henüz türün yetiştiriciliği ya-
pılamamıştır. Ancak yetiştiri-
cilik çalışmalarındaki en

büyük engel, kerevit veba
hastalığıdır. Bu hastalığı ber-
taraf edebilmek amacıyla
"Kerevit Yumurtalarının Ku-
luçka Performansı" isimli
projeyi gerçekleştirdik." diye
konuştu.

Uzunmehmetoğlu, çalış-
mayı 10 kişilik ekiple yürüt-
tüklerini belirterek, bugüne
kadar yumurtaların anneleri
tarafından karın kısmında
kuluçka edilerek kerevit yav-
rularının yetiştirildiğini vur-
guladı.

Kerevit yumurtalarını an-
neden ayırarak çalışma yap-
tıklarını bildiren
Uzunmehmetoğlu, "Yaklaşık
4 ay kendimiz kuluçka e�ik.
Bazı dezenfeksiyon uygula-
malarıyla kerevit vebasından
ari yavrular elde edilebilece-
ğini ortaya koyduk. Projenin
ilerleyen yıllarında ise 'yu-
murtaları anneden ne zaman
ayırmalıyız' ve 'kuluçkada
kullanılması gereken su de-
bisi' ile 'yumurta stok yoğun-
luğu ne olmalı' sorularına
cevap aradık ve bu iş kalem-
lerinin hepsini başarıyla ta-
mamladık." ifadelerini
kullandı.

Vebadan ari kerevit yav-
ruları elde etmeyi başardıkla-
rını vurgulayan
Uzunmehmetoğlu, sözlerini
şöyle tamamladı:

"Yaptığımız çalışmayla
kerevit yavrusu yetiştiricili-
ğinde önemli adım a�ık. Ker-
evit yavrularının daha önce
yüzde 20 olan yaşama oranla-
rını yaptığımız çalışmayla
yüzde 90'lara kadar çıkar-
mayı başardık. Yani artık 10
kerevi�en 9'u sağlıklı şekilde
yaşamlarına devam edebili-
yor. Bundan sonraki hedefi-
miz, kereviti pazar boyutuna
ulaştırmak için gerekli çalış-
maları yaparak bu türü yetiş-
tiriciliğe kazandırmaktır.”

Kaynak: AA

“Kuluçkada Vebaya Dirençli
Kerevit Yavruları Yetiştirildi”

Cenaze duyuruları tekrar hoparlörden yapılıyor

Osmaniye Aile
ve Sosyal Politika-
lar İl Müdürü
Tolga Nacar,
Müdür Yardımcısı

Cahit Özçelik ve
Aile Toplum Birim
Sorumlusu Sultan
Can ile birlikte,
OTSO Yönetim Ku-

rulu Başkanı Dev-
rim Murat Aksoy'u
makamında ziyaret
etti.

Ziyarette, OTSO

Yönetim Kurulu
Başkan Yardımcısı
Mehmet Ali Kaya
da yer aldı.

Ziyaret çerçeve-

sinde, 2025 Aile Yılı
kapsamında vatan-
daşlara maddi des-
tek sağlayacak
yerel sanayi ve tica-

ret hanelerle indi-
rim sözleşmeleri
hakkında istişare-
lerde bulunuldu.

OTSO Yönetim
Kurulu Başkanı
Devrim Murat
Aksoy, nazik ziya-
retlerinden ötürü
Aile ve Sosyal Poli-
tikalar İl Müdürü
Tolga Nacar ve be-
raberindeki heyete
teşekkür ederek,
2025 Aile Yılı'nın
hayırlı olmasını te-
menni etti.

Gonca Deniz
Karaçam

Osmaniye’nin
Düziçi ilçesi Yarbaşı
Beldesinde Milli-
yetçi Hareket Partisi
(MHP) teşkilatında
Belde Başkanlığı
görevine Hakan
Doruk getirildi.

D ü z e n l e n e n
devir teslim töre-
ninde Ali Toy, gör-
evini Hakan

Doruk’a devre�i.
Törene, MHP

Osmaniye İl Başkan-
lığı ve Düziçi İlçe
Teşkilatı üyelerinin
yanı sıra çok sayıda
partili ve vatandaş
katıldı.

Ali Toy, görev
süresi boyunca des-
tek veren tüm teşki-
lat üyelerine

teşekkür ederken,
yeni başkan Hakan
Doruk da bayrağı
daha ileri taşımak
için kararlılıkla çalı-
şacağına inandığını
belir�i.

MHP Osmaniye
İl Başkanı Yusuf
Çomu da değişimin
hayırlı olması te-
mennisinde buluna-

rak, partinin bölge-
deki etkinliğini artır-
maya yönelik
çalışmaların süre-
ceği ifade edildi.

Devir teslim tö-
reni, toplu fotoğraf
çekimi ve katılımcı-
larla yapılan sohbet-
lerin ardından sona
erdi.

Kaynak: MHP

Türk Ocakları
Osmaniye Şube
Başkanlığı ve
AGAMDER tarafın-
dan, 2020 yılında
hayatını kaybeden
ve Osmaniye’nin
sevilen isimlerin-
den biri olan Avu-
kat Selahaddin
Arpacı, vefatının 5.
yıl dönümünde
kabri başında dua-
larla anıldı.

12 Eylül öncesin-
den başlayarak
uzun yıllar ceza-
evinde kalan ve
"Taş Medreseli" ül-
kücülerin simge

isimlerinden biri
olan Arpacı, Türk
milletine ve ülkücü
davaya adanmış bir
hayatın örneği ola-
rak anıldı. Kültür ve
bilgi birikimiyle Os-
maniye’nin sevilen
isimleri arasında
yer alan Arpacı, ya-
yımladığı eserleri
ve duruşuyla hafı-
zalarda derin bir iz
bıraktı.

Son yıllarında
okçulukla ilgilenen
Arpacı, özellikle
1978 yılındaAnkara
Ulucanlar Ceza-
evi’nde ülkücülere

imamlık yaparken
çekilen fotoğrafıyla
zihinlerde yer e�i.

Anma progra-
mında konuşan
Türk Ocakları Os-
maniye Şube Baş-
kanı Mehmet
Çetinkaya, Selahad-
din Arpacı’nın ül-
kücü camia ve Türk
milleti için taşıdığı
önemi şu sözlerle
ifade e�i:

“Selahaddin Ar-
pacı ağabeyimiz,
hayatını Türkmille-
tine, ülkücü davaya
ve adalete adamış
örnek bir şahsiye�i.

Zorlu süreçlerden
geçmiş, taş medre-
seli olarak tanımla-
dığımız o çileli
dönemde ülküdaş-
larına hem liderlik
hem demanevi reh-
berlik yapmıştır.
Kültür ve bilgi biri-
kimiyle camiamızın
seçkin isimlerinden
biri olmasının yanı
sıra kaleme aldığı
eserlerle de önemli
bir miras bırakmış-
tır. Bugün burada,
onun aziz hatırasını
yâd ederken, dava
arkadaşları ve se-
venleri olarak onu

unutmadığımızı ve
unu�urmayacağı-
mızı bir kez daha
ifade ediyoruz. Se-
lahaddinArpacı’nın
gösterdiği ülkücü
duruş, bizler için bir
rehber olmaya
devam edecektir.
Onu rahmetle ve
minnetle anıyoruz.”

Anma etkinliği
sırasında, Arpa-
cı’nın dava arka-
daşları, sevenleri ve
aile yakınları
duygu dolu anlar
yaşadı. Dualar ve
gözyaşlarıyla anı-
lan Selahaddin Ar-

pacı’nın kabri, se-
venlerinin çiçekleri
ve dualarıyla bir
kez daha anlam ka-
zandı.

Mehmet Çetin-
kaya, anma etkin-
liği sonrasında bu
akşam saat 19.30’da
dernek binasında
düzenlenecek Dua
ve Anma progra-
mına tüm Osmani-
yelileri davet
ederek, birlik ve be-
raberlik içinde Ar-
pacı’nın hatırasını
yaşatmanın öne-
mine vurgu yaptı.

Haber Bülteni

Selahaddin Arpacı, mezarı başında anıldı

MHP Yarbaşı’nda Bayrak Değişimi

Aile yılı dolayısıyla istişarelerde bulunuldu
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Kahramanmaraş’ta sürü-
cüsünün direksiyon hakimi-
yetini kaybetmesiyle orta
refüje çarpan otomobildeki 3
kişi yaralandı. Kaza, yolda
seyreden bir aracın kamera-
sına yansıdı.

Edinilen bilgiye göre kaza,
dün saat 21.15 sıralarında On-
ikişubat ilçesi Mercimektepe
Mahallesi Adnan Menderes
Bulvarı üzerinde meydana
geldi. Y.K.’nin kullandığı 26
NZ 800 plakalı Citroenmarka
otomobil, sürücüsünün di-
reksiyon hakimiyetini kaybet-
mesi sonucu orta refüje
çarptı. Kaza sonucu sürücü
Y.K. ve beraberindeki 2 kişi

yaralandı. İhbar üzerine olay
yerine gelen itfaiye ekipleri,
otomobildeki yaralıları çıkar-
tarak sağlık ekiplerine teslim
e�i. Kazada yaralanan 1’i ağır
3 kişi, ken�eki çeşitli hastane-
lere kaldırıldı. Diğer yandan
kaza, seyir halindeki başka
bir aracın kamerası tarafın-
dan kaydedildi. Görüntü-
lerde altgeçi�en hızlı bir
şekilde çıktığı görülen oto-
mobil sürücüsünün sol şerit-
ten sollama yapıp, önündeki
araçları geçmeye çalıştığı sı-
rada kaza yaptığı görüldü.

Kaza ile ilgili inceleme sü-
rüyor.

Kaynak: İHA

3 kişinin yaralandığı
kaza araç kamerasında

Siirt'te marangoz ustaları
ata mesleklerini aktaracakları
çırak bulamamaktan yakını-
yor.

Siirt'te geçmişte 20'yi
aşkın esnafın çalıştığı tarihi
Marangozlar Çarşısı'nda şu
an mesleği sadece 5 kişi sür-
dürüyor. Ustalar, dedele-
rinde ya da babalarından
devraldıkları meslekte çırak
yetiştirememenin üzüntü-
sünü yaşıyor.

Siirt Esnaf ve Sanatkarlar
Odaları Birliği Başkanı Meh-
met Cemal Koyuncu, AA
muhabirine, geçmişte 450 do-
layında üyesiyle odası bulu-
nan marangozların şu an 5
esnafla sınırlı kaldığını söy-
ledi.

İş olmadığından çırak da
yetişmeyen mesleğin unutul-
maya yüz tu�uğunu ifade
eden Koyuncu, "Marangozlar
Odası daha önce büyük bir
odamızdı, büyük bir teşkila-
tımızdı. Son zamanlarda ka-
pandı. Şu anda çalıştıracak
işçi bulamıyor. Her çalışanın
yanında 6 ile 7 işçi vardı,
şimdi yok. Para kazanma-
yınca işçi alamıyorlar." ifade-
lerini kullandı.

Soyadlarını da bu
meslekten aldılar

Marangozlar Çarşısı'nda
usta İlhan Marangoz (55) da
ailesinin asırlık mesleğini ba-
basından devraldığı dükka-
nında üçüncü kuşak olarak
sürdürdüğünü belir�i.

İlkokul yıllarında babası-
nın atölyesinde çırak olarak
mesleğe başladığını, el aletle-
riyle 45 yıldır tahtaları ahşap
ürünlere dönüştürdüğünü
anlatan Marangoz, ahır ka-
pısı, masa ve kamelya yaptı-

ğını, bunları satarak geçimini
sağladığını bildirdi.

Tüm olumsuzluklara rağ-
men ata mesleğini gelecek
kuşaklara aktarmak istedi-
ğini kaydedenMarangoz, za-
naatkarlar yetişmeyen
çarşının sessiz kaldığını dile
getirdi.

Marangoz, şöyle konuştu:
"Soyadımız da bu meslek-

ten geliyor. Mesleği babam-
dan öğrendim. On kişiydik
ama şu anda kimse yok.
Çırak masrafı çıkmıyor. Eski-
den çarşıda 20 marangoz
vardı. Herkesin yanında 5, 6
çırak vardı. Artık çırak yetiş-
tirmiyoruz, gelmiyorlar. Ço-
cuklarım da artık gelmiyor.
Ahşaptan ne istense yapılı-
yordu. Fabrika ürünleri çıktı-
ğından beri iş kalmadı.
Marangoz doğduk. Sonuna
kadar bu mesleği sürdürece-
ğim."

"Çırak yetiştirmek
artık zor"

Marangoz ustası Fatih Ye-
şilkök (54) ise 13 yaşında ba-
basından öğrendiği mesleği
Marangozlar Çarşısı'nda
uzun yıllardır sürdürdüğünü
dile getirdi.

Son bir kaç yıldır 91 yaşın-
daki babasının rahatsızlığı
üzerine mesleği tek başına
sürdürdüğünü anlatan Yeşil-
kök, baba mesleğini severek
yaptığını kayde�i.

İş olmadığı için mesleği
öğretecek çırak yetiştiremedi-
ğinden yakınan Yeşilkök,
"Çırak yetiştirmek artık zor.
Mesleği bırakmayı düşünmü-
yorum.Ağaç işini seviyorum.
Babamesleğini sürdürmek is-
tiyorum." diye konuştu.

Kaynak: İHA

“Marangoz ustaları
çırak bulamıyor”

Osmaniye İl
Müftüsü Ali Çak-
mak başkanlığın-
daki Osmaniye
Özel Tur Umre Ka-
filesi, kutsal toprak-
larda Medine-i
Münevvere 'deki
ibadet ve ziyaretle-
rini sürdürüyor.

Kafile, Mescid-i
Nebevi'de namazla-
rını kılarak ibadet-
lerine devam
ederken, Peygam-
ber Efendimiz’in

(sav) kabrini ziyaret
ederek dualar edi-
yor.

Kafileye rehber-
lik eden din görevli-
leri eşliğinde
Cenne tü ’l -Bak i ,
Uhud Şehitliği,
Kuba Mescidi ve
Mescid-i Kıbleteyn,
Gamame Mescidi,
Osmanlı Tren
Garı,gibi önemli
manevi ve tarihi
mekanlar ziyaret
edildi. Bu ziyaretler

sırasında, İslam ta-
rihindeki önemli
mekanlar hakkında
bilgi paylaşımı ya-
pıldı.

Osmaniye İl
Müftüsü Ali Çak-
mak, yaptığı açıkla-
mada, “Medine-i
Münevvere, Pey-
gamber Efendi-
miz’in (sav) ayak
izlerinin olduğu, İs-
lam’ın önemli hatı-
ralarına ev sahipliği
yapan kutsal bir şe-

hirdir. Burada bu-
lunmak, bizler için
hem bir şeref hem
de büyük bir man-
evi kazançtır. Dua-
larımız, İslam
aleminin huzuru,
kardeşliği ve barışı
içindir.”

Kafile, Medi-
ne'deki programla-
rını tamamlayıp,
Mekke-i Mükerre-
meye hareket e�i.

Kaynak: İl
Müftülük

Umre kafilesi ibadet ve ziyaretlerini tamamladı

Çukurova Bele-
diyesi yarıyıl etkin-
likleri kapsamında
özel gereksinime
sahip çocuklara özel
bir çocuk şenliği dü-
zenledi. Gönüllü
Anneler Topluluğu
iş birliğiyle gerçek-
leştirilen şenlikte ço-
cuklar aileleriyle
birlikte unutulmaz
bir gün yaşadı.

Çukurova Bele-
diyesi Kültür ve Sos-
yal İşler
Müdürlüğü’nün or-
ganize e�iği yarıyıl
etkinliklerinin ko-
nukları özel gereksi-

nimli çocuklar oldu.
Gönüllü Anneler
Topluluğu’nun des-
teğiyle Çukurova
Belediyesi bahçe-
sinde gerçekleştiri-
len etkinliğe Başkan
Emrah Kozay ve eşi
Tuğba Kozay, Yüre-
ğir Belediye Başkanı
Ali Demirçalı’nın eşi
Fidelya Demirçalı,
CHP Çukurova İlçe
Başkanı Ümit Arif
Özsoy ve ilçe yöneti-
cileri ile meclis üye-
leri de katıldı.

Unutulmaz bir
gün geçirdiler

Ellerindeki Türk

bayraklarıyla şarkı-
lar söyleyen Başkan
Kozay ve özel ko-
nukları çiftetelli oy-
nayıp, halaylar çekti
ve birlikte dans e�i.
Özel çocuklarla bir-
likte penaltı atıp,
halat çeken ve çeşitli
oyunlar oynayan
Başkan Kozay, yap-
tığı konuşmada Gö-
nüllü Anneler
Topluluğu’na teşek-
kür e�i. Kozay,
“Özel çocuklarımızı
bu şekilde sahiple-
nip onlarla birlikte
olup, onların daha
güzel, daha mutlu

şekilde yaşamaları
için verdiğiniz mü-
cadeleden ötürü siz-
lere sonsuz teşekkür
ediyorum. Bu şen-
likle özel çocukları-

mızın mutluluğuna
katkı verebildiysek
ne mutlu bize” diye
konuştu.

Gönüllü palyaço-
ların eşliğinde oyun-

lar oynayıp gönülle-
rince eğlenen özel
çocuklar aileleriyle
birlikte unutulmaz
bir gün geçirdi.

Kaynak: İHA

Başkan Kozay’dan özel çocuklara özel şenlik

Osmaniye Türk
Sağlık-Sen Şube
Başkanı Fatih Üstü-
ner, Türk Eğitim-
Sen Genel Başkan
Yardımcısı Selahat-
tin Dolgun’u ziya-
ret etti.

Üstüner, ziya-
rette kendisi de Os-
maniyeli olan
Dolgun ile sohbet
ederek, sendika ça-
lışmaları hakkında
istişarelerde bu-

lundu.
Üstüner, yaptığı

açıklamada, çok ve-
rimli bir ziyaret ol-
duğunu belirterek,
genel başkan yar-
dımcısı Selahattin
dolgun ile hasret
giderdiklerini ifade
etti.

Üstüner, “Baş-
kanımı ziyaret ede-
rek memleket dolu
sohbet ettik. De-
ğerli başkanımıza

ilgi ve alakasından
dolayı teşekkür
eder, çalışmala-
rında başarılar dile-
rim” dedi.

Türk Eğitim-Sen
Genel Başkan yar-
dımcısı Selahattin
Dolgun ise ziyaret-
ten duyduğu mem-
nuniyeti dile
getirerek Üstüner’e
teşekkür etti.

Kaynak: Türk
Sağlık-Sen

Üstüner’den Genel Başkan Yardımcısı Dolgun’a ziyaret

Kahramanma-
raş merkezli 6
Şubat depremlerin-
den etkilenen Os-
maniye'de, kentsel
dönüşüm projeleri
kapsamında Meh-
met Eminler Sıra
Dükkânlarında faa-
liyet gösteren es-
naflar, Cumhuriyet
Meydanı’nda ya-
pımı tamamlanan
prefabrik iş yerle-
rinde faaliyete baş-
ladı.

Çevre, Şehirci-

lik ve İklim Deği-
şikliği Bakanlığı ta-
rafından yürütülen
kentsel dönüşüm
çalışmaları kapsa-
mında, Alibeyli
Mahallesi Rezerv
Alanı’nda dönü-
şüme giren iş yerle-
rinde kiracı olarak
bulunan esnafın
mağdur olmaması
için Osmaniye Be-
lediyesi tarafından
geçici iş yerleri
oluşturuldu.

Prefabrik dük-

kanlarına yerleşen
esnaf, dekorasyon
çalışmalarına baş-
ladı ve yeni yerle-
rinde hizmet
vermeye başladı.

"Tek eksiğimiz
müşteri"

Mehmet Emin-
ler Sıra Dükkânla-
rından taşınarak
yeni iş yerine geçen
esnaflardan Abdul-
lah Gürbüz, Cum-
h u r i y e t
Meydanı’ndaki iş
yerlerinin konforlu

olduğunu belirte-
rek, “Dükkanları-
mız çok güzel,
klimalarımız ta-
kıldı, sistemimiz
iyi. Sadece müşteri
eksikliğimiz var.
Depremde zarar
gördüğümüz için
Belediye Başkanı-
mızın desteğiyle
buraya taşındık.
Burada hizmet ver-
meye devam ede-
ceğiz” dedi.

“En Kısa Sürede
İşlerimizi Yoluna

Koyacağız”
25 yıldır Meh-

met Eminler Sıra
Dükkânlarında es-
naflık yaptığını be-
lirten Adnan
Akdağ ise, “Dep-
remde hem evimizi
hem de iş yerimizi
kaybettik. Devleti-
miz sağ olsun, biz-
ler için yeni
konutlar yaptı.
Şimdi de Cumhuri-
yet Meydanı'nda
geçici iş yerleri-
mize yerleştik. Ta-

dilat ve düzenleme
ç a l ı şm a l a r ım ı z
devam ediyor, en
kısa sürede işleri-
mizi yoluna koya-
cağız” diye
konuştu.

Esnafın yeni dü-
zenlerine alışma
sürecinde olduğu
iş yerlerinde, müş-
teri yoğunluğunun
artmasıyla birlikte
hareketliliğin daha
da canlanması bek-
leniyor.

Kaynak: İHA

Depremzedeler için geçici işyerleri tamamlandı
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Türk bilim insanları, me-
nengiç ve sumak yaprağının
küresel ısınmaya yol açan
küçük ve büyükbaş hayvanla-
rın beslenirken salgıladıkları
"metan gazı" oranını yüzde 20
düşürdüğünü tespit e�i.

Kahramanmaraş Sütçü
İmam (KSÜ) Üniversitesi Zi-
raat Fakültesi öğretim üyeleri
Prof. Dr. Adem Kamalak, Doç.
Dr. Çağrı Özgür Özkan, Doç.
Dr. Hayre�in Karadöl, BM
Çevre Programı'nın (UNEP)
2021'de yayımladığı "Küresel
metan değerlendirmesinde kü-
resel ısınmanın yüzde 25'inden
sorumlu gösterilen metan gazı
oranının düşürülmesi"ne yöne-
lik TÜBİTAK destekli çalışma
başla�ı.

Küresel ısınmayla mücadele
kapsamında araştırma yapan
Kamalak ve ekibi, sera gazı
emisyonlarına neden olan hay-
vansal faaliyetlerin iklim kri-
zindeki öneminden yola
çıkarak, küçük ve büyükbaş
hayvanların beslenme sıra-
sında salgıladıkları "metan"
oranını yüzde 20 civarında dü-
şürmeyi başardı.

Kendi geliştirdikleri akü-
mülason çemberinde çeşitli

yem örneklerini deneyen ve ge-
rekli testleri yapan akademis-
yenler, sumak ve menengiç
yaprağıyla beslenen bir hayva-
nın diğerlerine oranla yüzde 20
daha az metan gazı salgıladı-
ğını tespit e�i.

KSÜ Rektörü Prof. Dr. Alp-
tekin Yasım, AA muhabirine,
metan gazının küresel ısınma-
nın en önemli sebeplerinden bi-
risi olduğunu, tüm dünyada
bilim insanlarının bu gazın az-
altılabilmesine yönelik çalışma-
lar yürü�üğünü söyledi.

KSÜ'de de küresel ısınmaya
neden olan metan gazı ile mü-
cadele kapsamında bazı yap-
raklar üzerinde çalışma
yaptıklarını belirten Yasım,
"Metan gazı, özellikle büyük-
baş hayvanlardan çıkan bir gaz
ve bu gerçekten atmosferi etki-
leyerek küresel ısınmaya sebep
oluyor. Arkadaşlarımız sumak
yaprakları ya damenengiç yap-
rağı gibi gıdaları ve başka gı-
daları da hayvanlara vererek
hangisinde daha az metan gaz
salınımı var araştırıyorlar ve
bunun sonrasında da belki de
bütün dünyaya metan gazı sa-
lınımını en az şekilde sağlaya-
cak bir hayvanlara gıda rejimi

sağlamış olacaklar." diye ko-
nuştu.

KSÜ Ziraat Fakültesi Öğre-
tim Üyesi Prof. Dr. Adem Ka-
malak da metan gazının
küresel ısınmaya neden olan
sera gazlarından birisi oldu-
ğunu dile getirdi.

Metan üretiminin aynı za-
manda hayvanların üre�iği
enerjiyi de tüke�iğini ifade
eden Kamalak, sözlerini şöyle
sürdürdü:

"Koyun, keçi, inek gibi hay-
vanların fermantasyon sıra-
sında çıkarmış olduğu metan
hem küresel ısınmaya hem de
enerji kaybına sebep oluyor.
Biz bu enerji kaybını azaltmak,
küresel ısınmaya da pozitif
yönde katkıda bulunmak için
çalışıyoruz. Bu kapsamda ülke-
mizde bazı çalışmalar başlamış
bulunmakta. KSÜ olarak biz iki
TÜBİTAK projesi verdik. Bu
proje kapsamında bazı yemle-
rin özellikle koyun, keçi ve
ineklerde metan üretim potan-
siyelini veyametanı azaltıcı po-
tansiyele sahip olduğunu
bulduk. Kendi geliştirmiş oldu-
ğumuz akümülasyon çemberi
ünitemizde yapmış olduğu-
muz çalışmalar sonucunda
bunu gerçekten de düşürdü-
ğünü bulduk. Şu anda elimizde
veriler tamamen bunu gösteri-
yor. Ağaç yapraklarının özel-
likle sumak ve menengiç
yapraklarının rasyona yüzde
10 gibi girilmesi neticesinde
gerçekten de metanı düşürdü-
ğünü gördük. Daha önceki ça-
lışmalardan elde e�iğimiz ön
veriler üzerinden seçtik bu iki
yaprağı. İki yaprak da hemen
hemen aynı sonucu verdi. Yani
yüzde 20'ye yakın düşüş sağ-
ladı. Menengiç yaprağıyla
sumak yaprağı buna birebir di-
yebiliriz yani yüzde 20 kesin
düşürüyor."

Yem sanayisinde
kullanma önerisi

Kamalak, Türkiye'de aşırı

miktarda sumak ve menengiç
yaprağı bulunduğunu dile ge-
tirerek bunların kurutulup
hayvanların mevcut yemlerine
yüzde 10 oranında katılarak
küçükbaş hayvanlara verilme-
sini önerdi.

Prof. Dr. Kamalak, "Metan
gazını azaltmasıyla birlikte sera
gazını ve enerji kaybını azaltı-
yor. Bu iki tane önemli katkısı
yeterli. Enerji kaybında alınan
rasyonun enerjisinin yüzde

10'unun metan şeklinde a�ığı
için siz azal�ığınızda enerji
kaybınızda yüzde 10'luk bir ka-
zanç sağlayacak. O da ete süte
dönüşecek. Dolayısıyla öyle de
bir kazancınız olacak. Yani hem
çevre kirliliğini azaltacaksınız.
Aynı zamanda verimi ar�ırmış
olacaksınız." ifadelerini kul-
landı.

Projenin 2 yıl sonra meyve-
lerini vermeye başladığını an-
latan Kamalak, bu süreçte tüm

dünyaya örnek olabilecek ve
yaklaşık 24 saat ölçüm yapabi-
lecek yerli bir ölçüm sistemi
(akümülasyon çemberi) kur-
mayı da başardıklarını vurgu-
ladı.

Kamalak, oluşturulan siste-
min diğer ülkelerde kulla-
nımda olan sistemlere göre
yaklaşık 40 kat büyüklükte ve
net sonuçlar verebildiğini dile
getirdi.

Kaynak: AA

Menengiç ve sumak yaprağı, besi hayvanlarının
Salgıladıkları metan emisyonunu azaltıyor
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Osmaniye 7
Ocak Engelliler Spor
Kulübü, kentmerke-
zinde bir takım ziya-
retlerde bulundu.

Dernek Başkanı
Derviş Arslan öncü-

lüğünde dernek yö-
neticilerinin katılı-
mıyla Osmaniye
Cumhuriyet Başsav-
cısı UygurKaanArı-
soy, Nüfus Müdürü
A b d u r r a h m a n

Aytar, Sosyal Yar-
dımlaşma ve Daya-
nışma Vakfı
Müdürü Abdurrah-
man Sefa Akkoyun-
lu’nu ziyaret edildi.

Dernek Başkanı

Arslan, ziyaretlerde,
kulübün faaliyetleri,
spor branşları ve ça-
lışmalar hakkında
bilgi verdi.Arslan,
yaptığı açıklamada,
“Sporun veDayanış-

manın Gücüyle En-
gelleri Aşmak için
VerdiğimizMücade-
leye Gösterdiği ilgi
ve Destek için teşek-
kür ederiz. Engelsiz
bir gelecek için bir-

likte daha güçlü” ifa-
delerini kullandı.
Arslan, ziyaretlerde
takım atkısı takdim
edildi.

7 Ocak Engelli-
ler Spor Kulübü

Osmaniye’nin
Kadirli ilçesi Bele-
diye Başkanı Mus-
tafa Mert Olcar,
vatandaşlarla bira-
raya gelerek sorun

ve taleplerini din-
ledi. Şehit Vedat Ko-
cadallı Mahallesi
muhtarıAbidinGür-
lek ve Güneş Sitesi
sakinlerinin daveti

üzerine organize
edilen toplantıya va-
tandaşlar ilgi gös-
t e r d i . G ö r e v
süresince yapılan be-
lediye çalışmaları

hakkında bilgiler
veren Başkan Olcar,
toplantıyı düzenle-
yen ve katılanlara
ayrı ayrı teşekkür
e�i. Belediye Başkan
Yardımcıları ve
birim müdürlerinin
de katıldığı toplan-
tıda, gencinden yaş-
lısına herkesi
dinleyen Başkan
Olcar, sevgi gösteri-
sinde bulunan ço-
cuklara da çeşitli
hediyeler vererek se-
vindirdi.

Toplantıya, CHP
İl Başkanı Mutlu Ya-
vuzer, CHP İlçe Baş-

kanı Enver Eker ve
yönetim kurulu üye-
leri, Kadın Kolları
Başkanı Şükran Dö-
ğüşçü, Gençlik Kol-

ları Başkanı Kubilay
Direk, BelediyeMec-
lis Üyeleri ve site sa-
kinleri katıldı.

Kadirli Bld.

“Başkan Mustafa Mert Olcar” halkla buluştu

Osmaniye AK
Parti İl Yönetim Ku-
rulu haftalık olağan
toplantısı İl Başkanı
Mehmet Sadi Bin-
boğa başkanlığında
yapıldı.

Parti binasında
düzenlenen toplan-
tıya katılan Hasan-
beyli Beldesi
Belediye Başkanı
Şevket Yumrutepe,
ilçedeki belediye ça-
lışmaları hakkında
partililere bilgi
verdi.

AK Parti İl Baş-
kanı Mehmet Sadi
Binboğa ve Yönetim
Kurulu Üyeleri pro-
jeler ve teşkilat ça-

lışmaları hakkında
istişarelerde bu-
lundu.

İlçe teşkilatları-
nın çalışmalarının
da değerlendirildiği
toplantıda birlik ve
beraberlik içinde
daha güçlü bir teş-
kilat yapısı için
önemli adımlar atıl-
ması planlandı.

BAŞKAN
YUMRUTE-

PE’DEN SUNUM
Toplantıya katı-

lan Hasanbeyli Be-
lediye Başkanı
Şevket Yumrutepe,
çalışmalarıyla ilgili
sunum yaptı.

Y u m r u t e p e ,

yaptığı açıklamada,
toplantıda belediye
hizmetlerini anla�ı-
ğını ifade ederek şu
ifadelerini kullandı:

“Hasanbeyl i -
mize yaptığımız ya-
p a c a ğ ı m ı z
hizmetleri, projeleri
anlatmak için İl Teş-
kilatımızla bir araya
geldik. Göreve gel-
diğimiz günden bu
yana durmaksızın
çalışıyoruz. Bu hiz-
metlerde

desteklerini hiç-
bir zaman esirge-
m e y e n
Cumhurbaşkanımız
Recep Tayyip Erdo-
ğan‘a , Çevre Şehir-

cilik ve İklim Deği-
şikliği Bakanı Murat
Kurum‘a , Önceki
Dönem Aile ve Sos-
yal Hizmetler Ba-
kanı TBMM İnsan
Hakları İnceleme
Komisyon Başkanı
Milletvekili Derya
Yanık’a , TBMM

Plan ve Bütçe Ko-
misyon Üyesi Mil-
letvekili Seydi
Gülsoy‘a, İl Başkanı
Mehmet Sadi Bin-
boğa‘ya, İlçe Baş-
kanı Mehmet
Bulanık‘a ve gece-
sini gündüzüne
katıp bizimle bir-

likte sahada, büroda
çalışan tüm çalışma
arkadaşlarıma te-
şekkürlerimi sunu-
yorum.

Yeni Yüzyıl Ha-
sanbeylimizde El
Birliğiyle Çalışmaya
Devam Edeceğiz”

M.Ali Ulugöl

AK Parti’de birlik beraberlik mesajı

7 Ocak Engelliler Spor Kulübünden ziyaretler

Samsun'un Çarşamba ilçe-
sinde mezunu olduğu Dikbı-
yık Anadolu Lisesi'nde
öğretmenlik yapan 45 yaşın-
daki Kerem Gürel, hazırla-
dığı belgeselle okulun
tarihini gençlere ve gelecek
nesillere aktarmanın mutlu-
luğunu yaşıyor.

Dikbıyık Anadolu Lise-
si'nden 1996 yılında mezun
olan Kerem Gürel, Ondokuz
Mayıs Üniversitesi Coğrafya
Bölümü'nü 2001'de bitirdi.

Coğrafya öğretmenliğine
Tokat'ın Erbaa ilçesinde baş-
layan Gürel, daha sonra Sam-
sun'un farklı ilçelerinde
çalıştıktan sonra 2010'da Çar-
şamba Dikbıyık Anadolu Li-
sesi'ne atandı.

Yıllar önce öğrenci olarak
bulunduğu okulda artık öğ-
retmenlik yapan Gürel, yak-
laşık 3 yıl önce okulun
tarihini anlatan bir belgesel
hazırlamaya karar verdi.

Eski dönemlere ait fotoğ-
raflar, belgeler ve yıllıklardan
faydalanan Gürel, okulun ku-
rucu müdürü, emekli öğret-
menleri ve ilk mezunlarıyla
röportaj yaptı.

İki yıla yakın çalışmanın
ardından hazırlanan belgesel,
Samsun'daki yerel bir televiz-
yon kanalında yayınlandı,
sosyal medya uygulamala-
rında paylaşıldı.

Yeni başlayan öğrencilere
okulun tarihini öğrenmeleri
ve aitlik bilinci oluşması ama-
cıyla izletilen belgesel saye-
sinde öğrenciler ve gelecek
nesillerin geçmişe ait bilgi
edinmeleri sağlanıyor.

Kerem Gürel, AA muha-
birine, 1990 yılında ortaokul
bölümünde eğitim görmeye
başladığı kurumdan 1996'da
mezun olduğunu söyledi.

Öğrenciyken arkadaşla-
rıyla, "Bir gün biz de burada
öğretmenlik yapabilir
miyiz?" diye hayaller kur-
duklarını belirten Gürel,
"Bugün bu mutluluğa eriş-
tim. Yaklaşık 15 yıldır burada
görev yapıyorum. Burada, ta-
nıdığım, çevremdeki çocuk-
lar için bir şeyler yapmak çok
daha anlamlı." dedi.

Öğretmenliğin kutsal bir
meslek olduğuna işaret eden

Gürel, şöyle devam e�i:
"Ama mezun olduğunuz

okulda görev yapmak, kendi
çevrenizdeki öğrencilerin ha-
yatına dokunabilmek çok
daha anlamlı. Öğrenci olarak
burada 6 senem geçti, 3 yıl or-
taokul, 3 yıl lise olmak üzere.
Hemen her sınıfta bir anım
var. Bazen sınıflarda gezer-
ken veya ders anlatırken
benim oturduğum sırada bir
öğrenciyi gördüğümde anılar
gözümde canlanıyor. İster is-
temez teneffüslerde veya ders
aralarında öğrencilerle bun-
ları paylaşıyorum."

2 yıl süren çalışma
sonucu okulun 40 daki-

kalık belgeselini hazırladı
Gürel, Dikbıyık Anadolu

Lisesi'nde görev yapmaya
başladığı günden itibaren ak-
lında okulun tarihini anlatan
bir belgesel hazırlamak bu-
lunduğunu dile getirerek,
şunları kayde�i:

"Okulun tarihçesini, bu
noktaya nasıl geldiğini özel-
likle yeni nesil öğrencilere an-
latmak istiyordum. Bununla
ilgili önce arşiv taraması yap-
tım. Arşivden çıkan belgeler
ve görüntülerle bir belgesel
hazırlayabileceğimi fark
e�im. 2 yıl süren çalışma so-
nucunda yaklaşık 40 dakika-
lık belgesel hazırladım. Bu
okulda öğretmenlerin, çalı-
şanların özverisi, emeği var.
Bu emek kutsal. Bu kutsallı-
ğın, değerinin kaybolma-
ması, gelecek nesillerin
bilmesi için böyle bir çalışma
yapmaya karar verdim."

Gürel, şimdi de ilçede bu-
lunan Dikbıyık tren istasyo-
nunun tarihini anlatan bir
belgesel hazırlamak için ça-
lışmalara başladığını sözle-
rine ekledi.

Okul Müdürü Sultan Sü-
leyman Sapancı ise Gürel'in
görev yaptığı okuldanmezun
olmasının öğrenciler üze-
rinde olumlu etkisi bulundu-
ğunu vurgulayarak, "Böyle
bir öğretmen arkadaşımızın
olması, öğrenciler arasında
güzel duygu oluşturuyor.
Böyle bir ortamda çalışmak,
bizim için de gurur kaynağı."
ifadesini kullandı.

Kaynak: AA

“Mezun olduğu okula öğretmen
olarak dönüp belgesel hazırladı”

Adana, Mersin ve Ha-
tay'da 2025 yılının tarım işçisi
yevmiyeleri elci payı dahil
1000 TL olarak belirlendiği bil-
dirildi. Adana, Mersin ve Ha-
tay'da faaliyet gösteren tarım
işçisi ve işveren temsilcileri bir
araya gelerek 2025 yılı günlük
yevmiye fiyatlarını belirledi.
Yapılan görüşmeler sonu-
cunda asgari ücretin 26 bin 5
TL olarak belirlendiği hatırla-
tılarak, günlük yevmiye fiyat-
larının da buna göre elci payı

dahil 1000 TL olarak belir-
lendi. Günlük yevmiye fiyatı-
nın yüzde 10'u elçi tarafından
alınmasıyla işçinin eline 909
TL geçeceği ifade edildi. Bu fi-
yatların 2026 yılının başlangı-
cına kadar geçerli olacağı da
kaydedildi.

Öte yandan budama işçisi
yevmiyesi de bin 100 TL ola-
rak belirlendi. Öte yandan iş-
çilerin günlük 8 saat çalışacağı
belirtildi.

Kaynak: İHA

Tarım işçisi yevmiyeleri
bin lira oldu

Osmaniye’nin
tek spor canlı yayını
programı “Basın Tri-
bünü”nde bu hafta
da ken�eki spor ge-

lişmeleri masaya ya-
tırıldı.

Spor 80 facebook
sayfasının yanı sıra
Akdeniz Yayın

Grubu, Sabır Gaze-
tesi ve Radyo 80 say-
falarından da aynı
anda canlı olarak ya-
yınlanan programda

Osmaniyespor FK.,
BölgeselAmatör Lig
ve Amatör Ligdeki
gelişmeler değerlen-
dirildi.

Sunuculuğunu
Gazeteci Şükrü Toz-
lu’nun yaptığı, ha-
berci Ümit
Kahraman ve spor
adamı Hüseyin Da-
nış’ın yorumlarıyla
katıldığı program,
çok sayıda gelenme-
sajlarla da ilgi odağı
oldu.

Osmaniyespor
FK.’nın sahasında
karşılaştığı ve 2-2 be-
rabere kaldığı Kara-
bük İdy.maçının
değerlendirildiği
canlı yayında maç
sonu çıkan olaylar

konuşuldu.
Maçtan fotoğraf

kareleriyle de güç-
lendirilen canlı ya-
y ı n d a ,
değerlendirilmelerin
yanı sıra taraftar yo-
rumlarına da yer ve-
rildi.

Bölgesel Amatör
Ligde Bahçespor’un
deplasman galibiye-
tinin yanı sıra Ama-
tör ligde maç
sonuçları lig değer-
lendirmeleri de canlı
yayında yorumlarda
gündeme geldi.

Haber Bülteni

Basın tribünü sporseverin adresi oldu
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